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To iminvws nl]
|@minvws nl] [EE2Sl@minvws nl]10K2eCc

From

Sent Thur 8 6 2020 10 14 41 AM

Subject FW region ale informatievoorziening
Thur 8 6 2020 10 14 44 AMReceived

Hi info over punt regionale informatievoorziening dat je vorige week aan mij en [^^^^Jdoorstuurde
We hoeven er nu niks mee te doen en horen het wel Actie om wens sector verpleeghuizen aan ggd over te brengen ligt nu bij

10 2e 10 2e @minvws nlVan

Verzonden donderdag 6 augustus 2020 10 54

Aan lU@amsterdam nl

|@minvws nlM 10 2e 10 2e| 10 2e |@minvws nlCC

Onderwerp RE regionale informatievoorziening

Nee hoor we wachtenUujJjgJaf

Mvg

^^^^^[@arrislerdam ril

Verzonden donderdag 6 augustus 2020 10 30

Sminvws nl

10 {2eVan

10 2eAan

l l 10 2e 10 2e 10 2eCC |@minvws nl @minvws nlm

Onderwerp RE regionale informatievoorziening

Dank voor je heldere toelichting

Begrijp ik goed dat^^^Jdeze vraag nu neer gaat leggen bij GGD GHOR

Verwachtje nog iets van team dashboard 10 2e |en sinds deze week weer terug

I0 2e

10 2e @minvws nlVan 10 2e

Verzonden woensdag 5 augustus 2020 08 21

Aan

CC I

10 2e

10 2e

10 2e Samsterdam nl

■@minvws nl

l [^^^^@pgdphor nr ^^^@ppdphor nl

Srotterdam nl

Onderwerp RE regionale informatievoorziening

10 2e 10 2emimAA smbm

10 2e gH
10 2e

I0 2eHoi

OP hetcoronadashboard onderdeel verpleeghuizen staan landelijke cijfers Om het echtwaarde te geven zijn

gegevens op regioniveau nodig Die waarde ontstaat dan voor

Zorgaanbieders en zorgverleners zodat ze weten wat er in hun omgeving gebeurd en daarop kunnen

reageren

Het RIVM zodat zijn de ontwikkeling van het virus beter in kaart kunnen brengen
Voor VWS zodat er bij oplopende cijfers geen landelijke maatregelen meer nodig zijn maar regionale

maatregelen genomen kunnen worden

Voor de IGJ om focus in hun toezicht aan te brengen

Dit staat zo ook toegelicht in bijgevoegde brief aan de Tweede Kamer over geleerde lessen les 7

De benodigde informatie is alleen beschikbaar bij de GGDen Het verzoek is mede namens Verenso Actiz RIVM
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en IGJ aan de GGD en is om aan te geven of in deze informatiebehoefte kan worden voorzien en onder welke

randwaardvoorden waaronder juridische aspecten die dit verzoek met zich meebrengt

Dit was ook zo besproken met

op terug

van de GGD GHOR die aangaf mail dit verzoek dan komen we er snel10 2e 10 2e

Kun je hiermee uit de voeten

Mvg

10 2e 10 2e @amsterdam nlVan

Verzonden dinsdag 4 augustus 2020 17 22

AanJ
CC |
Onderwerp Fwd regionale informatievoorziening

10 2e

10 2e

MIfeM 5 minvws nl

Beste collega

Kmije ons vertellen watje exacte vraag is en hoe we je kuiinen helpen

10 2e

Begin doorgestuurd bericht

@ainsterdani nlVan
1

Datum 3 augustus 2020 om 17 33 00 CEST

Aan
11

10 2« d 10 2e

invws n 1

Onderwerp FW regionale informatievoorziening

10 2e

Hi candide liier zouden we nog over hebben Bel jij zo nog Of druk aan de kamer brief D

Oorspronkelijk bericht

Van

Verzonden zaterdag 1 augustus 2020 14 48

Aan ^^^^BES3MHB KMp minvws nl

Onderwerp Re regionale informatievoorziening

10 2e 10 2e jtamsterdam nl«d

Ik was hier niet bij en heb niet Scheip wat nu de vraag of wens is van de sector Zou maandag met

bespreken en allicht even belien met^

Mijn gut feeeling is dat verpleeghuisdata al genoeg is vertegenwoordigd op het dashboard enNog meer info niet

cruciaal is voor Landelijke early warnings Het dashboard is geenregionaal overzicht instrument dat moeten

de ggds zelf organiseren

In het gesprek met ^^Jen

Wei begrijp ik dat regionaal behoefte is aan Efficiente informatie ketens eventueel doordat rivm De Info die het

krijgt Toegankelijk terug levert aan ggdS en niet alleen meer zelf gebmikt voor de landelijke processen

10| 2e

Ikwam met naar voren dat ze zelf meer info op het dashboard wilden10 2e

10 2e

Op 1 aug 2020 om 10 12 heeft

gescineveil

@minvws nl het volgende10 2e 10 2eH

Hi
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Waren wij hierbij genoemd overleg aanwezig
Ik zou dat ongetwijfeld inoeten of kumien weten Maar ik lieb echt niet scheip
Eli inoeten we dan nog iets richting maifeQy
Ziet er inderdaad uit als dubbele rollen Maar ook wee het bekende punt niet mogen leveren

Verzonden met BlackBeny Work
www blackbeiiT com

10 2e 10 2s @rivm nl | 10 2e @rivin nl»Van

Datum^rijdag 31 jul 2020 4|2^PM
Aan Bfi j ggdghor nl1 j 10 2e lfSggdghor nl • ] 10 2e l@ggdghoi iil»

Srotterdani nl1

l@rotterdam nl l@r otterdam nl

|f7ycreiiso nl

Iv acuz iil

m rn

9verenso nT

l@actiz nl1

l@vcrcnso nl

ll@actiz iil l
@minvws nl @minvws nl» I10 2em m

@niinvws nl |@mmvws nl»10 2e

Kopie

gfrivm nh
l@rivm nl» m

10 2e

10 2e@rivm nl l

tBSW 7iivm nl ■

Ondenveip RE regionale infomiatievoorziening

nvm nl»10 2e

gHivm nl»10 2e

Beste allemaal

Ik wil graag reageren omdat ik in veiwaning ben

Het RIVM heeft de taak om landelijk suiTeillancegegeveils te verzamelen en te rapporteren
zoals deze o a door de GGD en worden aangeleverd GGD en monitoren daamaast andere

gegevens regionaak gebmik makend van liun eigen data en landelijke informatie ter vergelijking

De indicatoren genoemd vanuit het RIVM verzamelen wij grotendeels al middels de meldingen
gedaan door GGD en Mogelijk is het probleem dat wij als RIVM wel deze informatie mogen
verzamelen maar niet mogen melden aan derden Wij mogen uiteraard wel temgrapporteren aan

GGD en Voor regionaal inzicht is het dus niet nodig om deze informatie dubbel te verzamelen

Ook kramen wij geaggregeerd niet herleidbare data rapporteren voor landelijke en regionale
surveillance Het niet door melden aan derden gaat dus uitsluitend om herleidbare gegevens aan

andere partijen dan degenen die de data aanleveren

Exciuis als ik iets mis doordat ik niet aanwezig was bij dit overleg
Groet

10 2e 10 2e 10 2e

10 2e 10 2e 10 2e 10 2e

10 2e

10 2e

10 2e

Dubbel

10 2e

10 2e 10 2e 10 2e

10 2e 10 2e 10 2e 10 2e
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10 2e 10 2e 10 2e

10 2e

10l 2e

10 2e 10 2e

10 2e 10 2e

10 2e

10 2e

10 2e

10 2e

10 2e

Oubbel

10 2e
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Dubbel


